



## Notulen Uitloop ALV der U.S.S.V. Softijs

30 april 2024

Locatie	Ruppert zaal 116
Tijd	18:00 uur
Aanwezig	Luuk van der Vlerk, Mette Westra, Femke Huis in 't Veld, Kirsten ter Wisscha, Joost Adams, Noortje Hansen, Marijke de Jong, Lucas van der Sprong, Fons Hijkoop, Iris van Wijk, Inge Rothuis, Celine van der Vinne, Daniek Meul, Isa Mecklenfeld, Wouter Kelderman, Leonie van Dijk, Boris Petit, Carien Hoppenreijts, Laurien Bleijs, Chantal Maurits, Niene Iping, Loes Berkhof, Floris Erwich, Sacha de Boer, Rianne Olijerhoek, Romi Roest, Tessa Roeven
Genotuleerd door	Mette Westra

## 1. Opening

*Luuk van der Vlerk* opent de vergadering om 18:00 met een hamerslag.

## 2. Vaststellen Agenda

*Luuk van der Vlerk* gaat over tot het vaststellen van de agenda.

Met een hamerslag wordt de agenda van de Uitloop-ALV d.d. 30 april 2024 vastgesteld.

## 3. Mededelingen/Ingekomen stukken

*Luuk van der Vlerk* neemt de mededelingen van vandaag door. Stemmen wordt gedaan met de hand hoog boven het hoofd. Daarnaast moet iedereen de zaal om 21:15 verlaten.

## 4. Introductie bestuur en presentatie beleidsplan

Voordat het beleidsplan gepresenteerd gaat worden, gaan we eerst een Kahoot spelen met iedereen. *Luuk van der Vlerk* introduceert de Kahoot. Deze quiz wordt gedaan om te checken of iedereen de beleidsstukken heeft doorgelezen. De winnaar krijgt een leuke prijs.

### **Motie lekker begonnen**

*Goed gestart, shotje voor iedereen om dat te vieren.*

*Motie lekker begonnen* wordt zonder te stemmen aangenomen en het hele bestuur neemt een shotje om te vieren dat de ALV is gestart.

*Chantal Maurits* wint de Kahoot. Hiermee verdient ze een any op een bestuurslid naar keuze. Ze denkt nog even na over haar keuze voor een bestuurslid.

### **Motie Sjerp**

*Wij leden van de ALV constateren dat het bestuur de vergadering heeft geopend zonder het dragen van de sjerp. Dat kan natuurlijk niet! Graag zien wij dat jullie terstond de sjerp omdoen en een shotje nemen. De voorzitter is natuurlijk verantwoordelijk dus mag er twee nemen.*

De motie *sjerp* wordt aangenomen zonder te stemmen. Het hele bestuur neemt een shotje en *Luuk van der Vlerk* neemt er twee.

### **Motie Waar is die sjerp?**

*Toch niet zo goed gestart! Shotje voor iedereen, en eentje extra voor Luuk als voorzitter.*

Er wordt gestemd over de motie *Waar is die sjerp?*

Stemmen voor: *Marijke de Jong, Celine van der Vinne, Iris van Wijk, Inge Rothuis, Daniek*

*Meul, Boris Petit, Chantal Maurits, Niene Iping, Wouter Kelderman, Loes Berkhof, Sacha de Boer, Rianne Olijerhoek, Carien Hoppenreijs*

Stemmen tegen: *Lucas van der Sprong, Isa Mecklenfeld, Fons Hijkoop, Laurien Bleijs, Leonie van Dijk, Floris Erwich*

Stemmen van onthouding: *Luuk van der Vlerk, Mette Westra, Femke Huis in 't Veld, Kirsten ter Wisscha, Joost Adams, Noortje Hansen*

Motie *Waar is die sjerp?* wordt met een hamerslag aangenomen. Het bestuur geniet van een shotje en *Luuk van der Vlerk* neemt er nog eentje.

### **Motie Softijsbidon**

*Wat zie ik nu? Niet iedereen heeft een Softijsbidon?! En de bidons die niet van Softijs zijn, hebben niet eens een sticker! Shotje voor iedereen zonder Softijsbidon :) En volgende ALV allemaal een Softijsbidon natuurlijk!*

Motie *Softijsbidon* wordt zonder te stemmen aangenomen. *Noortje Hansen* en *Joost Adams* nemen een shotje.

### **Zomerseizoen**

*Noortje Hansen* presenteert de plannen voor het zomerseizoen.

### **Motie lang haar**

*Alle afgelopen besturen eindigden met een mannelijk bestuurslid die, naar sommige meningen, iets te lang haar had. Deze trend willen wij graag voortzetten. Daarom zien wij op de hALV Joost, of Luuk graag met lang haar en nu een shotje om dat te vieren.*

Er wordt gestemd over de motie *lang haar*

Stemmen voor: *Marijke de Jong, Celine van der Vinne, Iris van Wijk, Inge Rothuis, Daniek Meul, Boris Petit, Chantal Maurits, Wouter Kelderman, Niene Iping, Carien Hoppenreijs, Loes Berkhof, Sacha de Boer, Rianne Olijerhoek, Lucas van der Sprong, Isa Mecklenfeld, Fons Hijkoop, Laurien Bleijs, Leonie van Dijk, Floris Erwich*

Stemmen tegen: geen

Stemmen onthouding: *Chantal Maurits, Luuk van der Vlerk, Mette Westra, Femke Huis in 't Veld, Kirsten ter Wisscha, Joost Adams, Noortje Hansen*

Motie *lang haar* wordt met een hamerslag aangenomen. *Joost Adams* en *Luuk van der Vlerk* vieren dit door het nemen van een shotje.

*Lucas van der Sprong* heeft gehoord dat de ondergrond van de Vechtsebanen voor het skeeleren minder goed is dan 'normaal' asfalt. Hij stelt voor dat hier eerst goed naar gekeken moet worden voordat de overstap gemaakt gaat worden. *Noortje Hansen* meldt dat we dit gaan uitzoeken.

*Boris Petit* vraagt zich af hoe serieus het plan is om bij de Vechtsebanen te gaan skeeleren? *Joost Adams* meldt dat hij een gesprek heeft gehad met Waterman Sport Utrecht. Ze zijn in een onderzoekende fase waarin wordt gekeken naar de kwaliteit van de ondergrond. Qua afstand is het voor velen ook fijner dan skeeleren in Zeist. *Marijke de Jong* is enthousiast

over deze ideeën en wil toevoegen dat er ook goed gekeken moet worden naar de veiligheid van de baan als er met hoge snelheden rond gereden gaat worden.

### *Winterseizoen*

*Noortje Hansen* presenteert de plannen omtrent het winterseizoen.

### **Motie kabouters**

*Lieve Femke, als penning is tellen natuurlijk jouw sterke punt. Klap daarom maar eens even 38 kabouters.*

Motie *kabouters* wordt zonder te stemmen aangenomen.

*Femke Huis in 't Veld* doet een poging om 38 kabouters te klappen. Helaas klapt ze er nul. *Luuk van der Vlerk* stelt voor dat ze na de pauze een herkansing krijgt.

### **Motie Luuk we kunnen niet wachten**

*Beste Luuk, jij hebt in jouw KB-tijd de meeste turfjes verdiend. Je zou toch denken dat een kandidaatsvoorzitter een beter voorbeeld zou geven. Om jouw turfjes weg te werken zal je vanavond een serenade zingen voor het 37ste. Wij kunnen niet wachten op de pauze, dus graag nu alvast de serenade. Liefs, het 37ste.*

Motie *Luuk we kunnen niet wachten* wordt zonder te stemmen aangenomen.

*Luuk van der Vlerk* gaat met zijn gitaar voor *Carien* staan en geeft een prachtige serenade:

*Caaaaarien*

*Als mijn ogen de jouwe weer zien*

*Dan smelt mijn bevroren hart, zo koud*

*En wanneer ik op de ijsbaan ga voor het goud*

*Denk ik slechts*

*oh oh Carien*

*Ik weet niet of ik jou wel verdien*

*Met denken aan jou ben ik de hele ochtend kwijt*

*En als ik 's avonds wakker lig is dat nog steeds de realiteit*

*Oh oh Carien*

*Op een schaal vanaf een ben jij een tien*

*Op insta komt een softijs post voorbij*

*En het enige wat ik denk is: dat was jij*

*Oh oh Carien*

*Wil jij met mij uit eten, misschien?*

*Praat toch eens terug, blijf nou niet stil*

*Zeg me alsjeblieft wat je wil*

*Caarien*

Er volgt een groot applaus. *Joost Adams* vraagt zich af of er een serenade per persoon komt. *Luuk van der Vlerk* antwoordt dat dit helaas niet komt.

*Celine van der Vinne*: *Carien* geef eens antwoord! Het antwoord van *Carien Hoppenreijts* laat nog even op zich wachten.

### **Motie sjerp**

*Rustig maar, het gaat nu wel goed. Maar het viel ons op, op de Wissel, dat jullie erg weinig aandacht aan de Sjerp besteden. Zo hebben jullie niet gekeken naar de nieuwe button, en lag er na de ALV zelfs een sjerp op de grond!! Dit kan natuurlijk niet! Daarom graag een presentatie van alle sjerp en 1 iemand een shotje als straf!*

De motie *sjerp* wordt aangenomen zonder te stemmen.

*Luuk van der Vlerk* meldt dat *Joost Adams* de presentatie gaat geven omdat hij net zelf een serenade heeft gegeven. Hij neemt zelf dan wel een shotje.

*Joost Adams* geeft een uitgebreide presentatie over alle buttons die te zien zijn op de sjerp. Achteraf wordt er geapplaudisseerd.

18:30 *Romi Roest* komt binnen.

### **Wedstrijden**

*Kirsten ter Wisscha* presenteert de plannen wat betreft de wedstrijden die aankomend jaar georganiseerd gaan worden.

### **Activiteiten**

*Kirsten ter Wisscha* presenteert de plannen voor activiteiten voor aankomend jaar.

*Iris van Wijk* merkt op dat we rondom de Dies op 1 december al veel gepland hebben, zoals BIK en wedstrijden. Het organiseren van een diesweek moet dan niet ten koste gaan van andere activiteiten. *Kirsten ter Wisscha* zegt dat hiernaar gekeken gaat worden.

*Fons Hijkoop* vraagt hoe ervoor gezorgd gaat worden dat de plannen voor het organiseren van het feest met Domrenner dit jaar wel doorgaan? *Kirsten ter Wisscha* zegt dat we moeten gaan kijken of we dit jaar wel op één lijn gaan komen met de nieuwe commissie. *Celine van der Vinne* legt uit dat het vorig jaar met het gala fout ging doordat Domrenner een heel hoge financiële inzet verwachtte. Op dat moment had Softijs dat niet ter beschikking. Aankomend jaar moet gekeken worden of het feest georganiseerd kan worden met een lager budget.

### **Promotie**

*Joost Adams* presenteert de promotieplannen voor aankomend jaar.

*Niene Iping* vraagt zich af of er weer 'Laat je likken' stickers komen? *Joost Adams*: jaa, die komen er weer en nu ook in een betere kleur dan vorig jaar!

*Floris Erwich* vraagt of er een softijsmachine komt? *Joost Adams* zegt dat het een persoonlijke wens van hem is en hij zich er een jaar hard voor gaat maken.

### **Motie UIT-week??**

*De Tessa in ons komt boven, het is namelijk geen UIT-week!! UIT staat voor Utrechtse Introductie Tijd. Tijd-Week is toch wel een gekke benaming. Shotje voor de PRRRRRAWR die dit had moeten weten.*

De motie *UIT-week??* wordt aangenomen zonder te stemmen. *Joost Adams* neemt een shotje.

### **Motie enthousiasme**

*De WOOH's mogen wel wat enthousiaster. Een shotje en een extra overdreven WOOH om dit te oefenen...*

De motie *enthousiasme* wordt aangenomen zonder te stemmen. Het bestuur neemt een shotje en oefent met een overdreven WOOH.

### **Motie Any**

*Team Chantal heeft beraad en is tot de conclusie gekomen dat Luuk nog wel een beetje mag oefenen met bakken trekken. Maar jullie zijn natuurlijk een team, dus de rest mag 2 bakken delen. Dus: 2 any's op Luuk voor later (insert duivel smiley) en de rest mag nu 2 bakken trekken.*

Er wordt gestemd over de motie *Any*

Stemmen voor: *Chantal Maurits, Loes Berkhof, Inge Rothuis*

Stemmen tegen: *Marijke de Jong, Fons Hijkoop, Wouter Kelderman, Celine van der Vinne, Isa Mecklenfeld, Leonie van Dijk, Laurien Bleijs, Niene Iping, Sacha de Boer*

Stemmen onthouding: *Lucas van der Sprong, Floris Erwich, Daniek Meul, Romi Roest, Boris Petit, Rianne Olijerhoek, Iris van Wijk, Luuk van der Vlerk, Mette Westra, Femke Huis in 't Veld, Kirsten ter Wisscha, Joost Adams, Noortje Hansen*

Motie *Any* wordt niet aangenomen.

### **Motie Van je voorzitter moet je het hebben**

*Wij leden van de ALV hebben opgemerkt dat de voorzitter zijn eigen bestuursleden graag feut. Dit is echter de taak van de ALV. Daarom mag de voorzitter ter compensatie een shotje nemen.*

De motie *Van je voorzitter moet je het hebben* wordt aangenomen zonder te stemmen. *Luuk van der Vlerk* neemt een shotje.

### **Professionalisering**

*Joost Adams* presenteert de plannen omtrent het professionaliseren van Softijs.

*Boris Petit* is enthousiast over het striktere beleid dat gaat komen rondom de veel te oude data die op de website staan. Hij geeft het voorbeeld dat er vorig jaar nog ID-kaarten op de BUK drive stonden van een aantal jaar geleden. Als een drive dan per ongeluk op 'share' staat, kan dit grotere gevolgen hebben. *Joost Adams* antwoordt dat dit goede redenen zijn waarom eraan gewerkt moet worden.

### **Motie Het wordt weer warm**

*Met deze temperaturen is het erg belangrijk om te hydrateren! Om jullie lieve leden hierbij te helpen verwachten wij op de eerste droogtraining waar het boven de 25 graden wordt waterijsjes op kosten van Softijs of course. #we komen toch altijd in de plus uit.*

Stemmen voor: *Marijke de Jong, Celine van der Vinne, Inge Rothuis, Daniek Meul, Boris Petit, Chantal Maurits, Niene Iping, Loes Berkhof, Wouter Kelderman, Sacha de Boer, Lucas van der Sprong, Isa Mecklenfeld, Fons Hijkoop, Laurien Bleijs, Leonie van Dijk, Floris Erwich, Romi Roest, Inge Rothuis*

Stemmen tegen: *Romi Roest*

Stemmen onthouding: *Iris van Wijk, Rianne Olijerhoek, Luuk van der Vlerk, Mette Westra, Femke Huis in 't Veld, Kirsten ter Wisscha, Joost Adams, Noortje Hansen*

De motie *Het wordt weer warm* wordt met een hamerslag aangenomen.

*Leonie van Dijk* komt met een voorstel over de AVG: commissies houden een bestandje bij met een aantal regels met wat je wel en niet bij moet houden en dit strak trekken over alle commissies. *Joost Adams* vraagt of dit per commissie verschilt? *Leonie van Dijk* antwoordt dat het vooral gaat over de bewustwording van de regels onder de commissieleden.

### **Leden**

*Mette Westra* presenteert dit deel van het beleidsplan.

*Marijke de Jong* merkt op dat de opkomst bij de DTS trainingen heel laag is. Ze vraagt zich af hoe er bepaald wordt of de training wel of niet doorgaat? *Noortje Hansen* zegt dat het verplaatsen van de dag van de training een verschil kan gaan maken. Op het moment valt de training samen met de fietstraining en nu gaat de training verplaatst worden naar vrijdag. Maar als er geen behoefte meer blijkt te zijn, gaat het ook niet voortgezet worden. *Inge Rothuis* stelt voor om in de algemene groepsapp te sturen wat DTS precies inhoudt, zodat voor nieuwe leden ook duidelijk is wat deze training inhoudt. *Noortje Hansen* antwoordt dat we op het moment in een overgangsfase zitten met een trainerswissel en dat er later zeker meer promo voor gaat komen.

*Rianne Olijerhoek* is een groot fan van de infographic. Ze vraagt zich alleen wel af hoe we ervoor gaan zorgen dat er aan het eind van het jaar niet zes mensen met een burn-out zitten? *Mette Westra* antwoordt dat het inderdaad iets moet worden met een lage prioriteit en dat we het alleen moeten uitvoeren als er echt tijd voor is. *Celine van der Vinne* komt met het idee om hier ook commissies bij te betrekken, zoals een promotiecommissie.

*Fons Hijkoop* vraagt zich af wat DTS überhaupt is en wanneer je hiervoor in aanmerking komt? *Noortje Hansen* legt uit dat het een training is die oorspronkelijk bedoeld was voor categorie A rijders, maar dat de trainingen inmiddels zijn opengesteld voor alle leden. Het is een extra droogtraining in het zomerseizoen waarbij de intensiteit hoog ligt. *Fons Hijkoop* vraagt of het alleen voor goede schaatsers is? *Noortje Hansen* reageert dat het een zware, fysieke training is waarbij iedereen hard wil trainen maar dat het niet alleen voor goede schaatsers is. *Boris Petit* komt met het voorstel om de opzet te veranderen en niet alleen naar categorie A rijders te zoeken in de eerste plaats, maar de doelgroep breder trekken. Nu hebben niet-categorie A rijders het gevoel dat ze er net niet bij horen. Als je de benadering verandert, wordt het toegankelijker voor iedereen. *Luuk van der Vlerk* vult aan dat er op het moment ook weinig categorie A rijders zijn en dat het dus een goed idee is om verder te kijken naar andere geïnteresseerden. *Isa Mecklenfeld* zou hier zelf misschien best heen willen, maar ze zou ook bang zijn dat het niveau te hoog is. Ze stelt voor dat er een keer een open DTS training verzorgd wordt zodat mensen een keer deze training kunnen uitproberen. *Luuk van der Vlerk* vult aan dat dit inderdaad een leuk idee is om meer mensen mogelijk enthousiast te krijgen en over te halen om naar deze trainingen te komen. *Daniek Meul* komt met het idee om op een woensdag tijdens de droogtraining een keer een groep te maken die DTS-waardig traint. Dan kunnen leden hier een keer aansluiten en kijken of ze dit leuk vinden en kwa intensiteit aankunnen. *Noortje Hansen* vindt het een goed idee en zegt dat we gaan kijken of we dit kunnen doen aankomend seizoen.

### **Veiligheid**

*Mette Westra* presenteert de plannen omtrent het waarborgen van de veiligheid binnen Softijs.

## **Motie merkchips**

*Wij, leden van de ALV, constateren dat er helaas geen merkchips is. Jullie doen wel erg jullie best :) Graag zien we dat er op de volgende ALV betere versnaperingen zijn om jullie leden van te voorzien. Daarnaast kan dit gemis vandaag gecompenseerd worden door een shotje voor het bestuur.*

Er wordt gestemd over de motie *merkchips*

Stemmen voor: *Celine van der Vinne, Isa Mecklenfeld, Fons Hijkoop, Laurien Bleijs, Floris Erwich, Rianne Olijerhoek, Boris Petit*

Stemmen tegen: *Lucas van der Sprong, Marijke de Jong, Carien Hoppenreijts, Wouter Kelderman, Leonie van Dijk, Loes Berkhof, Iris van Wijk, Daniek Meul, Chantal Maurits, Niene Iping, Romi Roest*

Stemmen onthouding: *Sacha de Boer, Inge Rothuis, Luuk van der Vlerk, Mette Westra, Femke Huis in 't Veld, Kirsten ter Wisscha, Joost Adams, Noortje Hansen.*

De motie *merkchips* wordt niet aangenomen.

## **Overig**

*Luuk van der Vlerk* presenteert de overige plannen besproken in het beleidsplan.

*Iris van Wijk* vraagt of de licentie trainingen worden meegenomen in het weekoverzicht omdat maar een deel van de leden dit doet? *Noortje Hansen* zegt dat deze wel worden opgenomen. Dit geldt ook voor bijvoorbeeld de shorttrack trainingen, die ook maar een deel van de leden doen.

*Floris Erwich* vraagt zich af of er problemen zijn met de huidige camera? Ja, volgt uit de gehele zaal.

*Niene Iping* las in het beleidsplan dat er aankomend jaar gekeken gaat worden naar het overstappen op een duurzame bank. Ze vindt het een goed streven, maar meldt dat hier eerder naar is gekeken en dat het toen financieel niet voordelig was. *Femke Huis in 't Veld* vertelt dat dit inderdaad door het 35ste ook al is uitgezocht, maar dat zij graag dit jaar hier opnieuw naar wil kijken. *Marijke de Jong* haakt hierop aan dat vorig jaar veel verenigingen hiernaar gekeken hebben en dat het handig is om ook aan hen hun ervaringen te vragen.

*Leonie van Dijk* vraagt of er kosten zijn vrijgemaakt voor het aanschaffen van een nieuwe camera? *Femke Huis in 't Veld* antwoordt dat er niet veel geld over is en dat er dus eerst creatief naar subsidies gekeken gaat worden. *Isa Mecklenfeld* sluit hierop aan dat er gekeken kan worden naar de ClubCollect actie van de Rabobank. Maar hiervoor moeten we natuurlijk wel aangesloten blijven bij de Rabobank, merkt *Joost Adams* op.

*Fons Hijkoop* vraagt zich af hoe een tweedehands webshop eruit ziet? *Joost Adams* legt uit dat het lid dat iets verkoopt de prijs bepaalt en de foto's van het item maakt. Vervolgens zal Softijs het item op de website plaatsen. *Fons Hijkoop* vraagt of het ook een taak van een commissie kan worden om deze webshop te bewaken? *Joost Adams* verwacht niet dat het heel veel werk zal zijn om de webshop bij te houden. Hij verwacht geen grote storm van items op de website. *Fons Hijkoop* reageert hierop dat hij zeker al zijn Skits shirts wil gaan verkopen.

*Iris van Wijk* vraagt of wij willen deelnemen aan een bestaande, nationale maatschappelijke dag zoals een NLdoet? *Mette Westra* antwoordt hierop dat inderdaad het idee is om in bijvoorbeeld februari mee te doen aan NLdoet. *Inge Rothuis* zegt dat het moeilijk is om mensen te motiveren om deel te nemen aan dit soort acties. *Loes Berkhof* vraagt waarom mensen hier niet aan mee zouden willen doen? *Inge Rothuis* zegt dat mensen natuurlijk zelf moeite moeten doen om ergens heen te komen en dat dit een drempel kan zijn. *Loes*



*Berkhof* komt met het idee dat je aansluitend aan deze maatschappelijke activiteit iets leuks moet koppelen.

*Celine van der Vinne* vraagt hoe ervoor gezorgd gaat worden dat mensen zonder beschermers gaan lopen op schaatsen als er op dit moment onvoldoende beschermers zijn en of er een potje geld is of subsidies voor de aanschaf van nieuwe beschermers? *Femke Huis in 't Veld* zegt geld opzij gezet te hebben hiervoor. In principe is dit potje bedoeld voor de aanschaf van leenschaatsen, maar als leenschaatsen minder lang meegaan zonder beschermers is de aanschaf van beschermers in eerste instantie belangrijker. *Celine van der Vinne* sluit zich aan bij dit idee over het eerst aanschaffen van wat paren beschermers voordat weer nieuwe leenschaatsen gekocht worden.

*Boris Petit* vraagt zich af of er meer redenen zijn voor het aanpassen van de statuten, naast dat ze oud zijn? *Luuk van der Vlerk* zegt dat er dingen instaan die niet meer van deze tijd zijn. *Marijke de Jong* vult aan dat eerst gekeken moet worden naar wat er precies verkeerd in staat voordat de gehele statuten aangepast gaat worden. *Celine van der Vinne* zegt dat een groep mensen eerst gaat kijken naar het belang van het aanpassen van de statuten. *Boris Petit* vraagt op wat voor termijn dit aangepast gaat worden? *Femke Huis in 't Veld* zegt dat het 37ste in hun jaar 300 euro opzij heeft gezet voor het aanpassen van de statuten en wij hebben dat dit jaar ook gedaan. Er moet uitgezocht worden wat de kosten zijn voor het aanpassen van de statuten en waarschijnlijk is het dit jaar vanwege financiële redenen nog niet mogelijk om dit aan te passen.

*Inge Rothuis* komt met het idee om nieuwe leden meteen informatie te sturen bij de aanmelding over de verzorging en gebruik van schaatsen. Dit is een alternatief op de infosheet die geprint zou moeten worden.

*Floris Erwich* vraagt wie er in de groep zitten die bezig is met de statuten aanpassen. *Celine van der Vinne* noemt op: *Hugo van der Krul*, *Marijke de Jong*, *Celine van der Vinne* en *Boris Petit*. Ze legt uit dat deze groep alleen kijkt of de statuten veranderd moeten worden en niet bezig gaat met het opstellen van de nieuwe statuten. Dit zal gedaan worden door een diverse groep mensen. *Marijke de Jong* vertelt dat deze groep tot stand is gekomen tijdens een BaCo vergadering en dat ieder bestuur het belangrijk vindt dat hiernaar gekeken gaat worden. *Boris Petit* reageert dat het 35ste het destijds niet gedaan heeft omdat er geen goede reden was, naast dat de statuten te oud zijn. Hij geeft aan zelf ook te willen helpen bij het aanpassen van de statuten.

*Luuk van der Vlerk* last een pauze in tot 19:28 om 19:18.

*Luuk van der Vlerk* opent de vergadering om 19:28.

## 5. Begroting

*Femke Huis in 't Veld* presenteert de begroting voor boekjaar 2024-2025.

*Marijke de Jong* vraagt zich af of het verhogen van het minimumbedrag dat donateurs schenken niet afschrikt van het donateurschap? *Femke Huis in 't Veld* legt uit dat mensen in het algemeen al meer geven dan het minimumbedrag en dat deze verhoging dan geen invloed zal hebben op het aantal donateurs van Softijs.

### **Motie sjerp alweer fout**

*Wij leden van de ALV constateren dat het alweer fout ging met de sjerp. Al voor de ALV weer begonnen was, hadden een aantal mensen de sjerp al om. Dat kan natuurlijk niet. Shotje voor iedereen!*

De motie *sjerp alweer fout* wordt zonder te stemmen aangenomen en het bestuur neemt een shotje.

### **Motie 'verraad'**

*Een goede band met de andere SSV's is natuurlijk erg belangrijk. Maar je moet wel weten wanneer je moet stoppen. Mooier dan Softijs kan natuurlijk niet, en vooral op de ALV moet dit zichtbaar zijn. Daarom betreurt het ons dat we bij onze voorzitter Braga-sokken zien, en dat bij de presentatie van de sjerp bij de pinguïn van het 34ste bestuur de associatie wordt gemaakt met ELS. Graag zien wij een oprechte spijtbetuiging middels een serenade voor Softijs (door het gehele bestuur) en een shotje voor de schuldige mannen.*

*Luuk van der Vlerk* stelt voor om zijn Softijssokken nu aan te trekken. *Celine van der Vinne* en *Loes Berkhof* maken duidelijk dat het wel heel ernstig is dat hij ze mee heeft en niet eens aantrekt.

Er wordt gestemd over de motie "verraad"

Stemmen voor: *Loes Berkhof, Marijke de Jong, Lucas van der Sprong, Fons Hijkoop, Iris van Wijk, Inge Rothuis, Celine van der Vinne, Daniëk Meul, Wouter Kelderman, Isa Mecklenfeld, Leonie van Dijk, Boris Petersen, Laurien Bleijs, Floris Erwich, Sacha de Boer*  
Stemmen tegen: *Niene Iping*

Stemmen onthouding: *Chantal Maurits, Romi Roest, Rianne Olijerhoek, Luuk van der Vlerk, Mette Westra, Femke Huis in 't Veld, Kirsten ter Wisscha, Joost Adams, Noortje Hansen*

Motie 'verraad' wordt met een hamerslag aangenomen. *Luuk van der Vlerk* en *Joost Adams* nemen een shotje als spijtbetuiging.

*Luuk van der Vlerk* stelt voor om de serenade te geven op de hALV, zodat er genoeg voorbereidingstijd is om opnieuw een prachtige serenade neer te zetten. *Loes Berkhof* wil dat dit groots in de notulen staat (nou bij deze staat het erin). Daarnaast geeft ze aan dat *Luuk van der Vlerk* zijn Softijssokken toch nu wel echt aan moet doen. *Celine van der Vinne* haakt hierop aan: ja, zou ik wel doen.

### **Motie fietskleur**

*Laatst heeft Mette haar prachtige fiets rood gespoten. Alleen heeft ze hierbij over een Softijs sticker en de mooi 38 gespoten. Dit kan natuurlijk niet. Als straf stel ik voor dat Mette een liedje moet zingen, want dat vindt ze heel leuk.*

De motie *fietskleur* wordt aangenomen zonder te stemmen.

*Mette Westra* zingt Wolkendans met goede hulp van het hele bestuur.

*Marijke de Jong* mag eindelijk haar volgende vraag stellen over de begroting. Ze vraagt zich af of het realistisch is dat *Joost Adams* zijn opgelegde sponsorbedrag binnenhaalt aankomend jaar? *Femke Huis in 't Veld* legt uit dat als het niet mogelijk is, gekeken gaat

worden naar de posten waar bezuinigd op kan worden en waar we mogelijk juist geld kunnen verdienen. Dit zal eerst sponsorgeld zijn en daarom is dit bedrag relatief hoog. Als dit niet haalbaar is, zal gekeken gaan worden samen met de kascommissie naar het mogelijk verhogen van de contributie. *Marijke de Jong* wil meegeven aan het bestuur dat het geen hoofdzaak moet zijn van aankomend jaar om dit sponsorbedrag te behalen en dat *Joost Adams* al genoeg te doen heeft naast sponsoren binnenhalen.

*Isa Mecklenfeld* vraagt zich af wanneer er geëvalueerd gaat worden of het nog haalbaar is om het vastgestelde sponsorbedrag binnen te halen? *Femke Huis in 't Veld* legt uit dat dit opgenomen gaat worden in het halfjaarlijkse realisatieverslag dat gepresenteerd gaat worden op de hALV. *Isa Mecklenfeld* voegt toe dat het naar haar idee een reëel plan is om de contributie te verhogen. *Marijke de Jong* meldt dat in de statuten staat dat de contributie vastgesteld moet worden op een wissel ALV. Ze gaat het voor de zekerheid nog opzoeken.

*Floris Erwich* vraagt zich af waar Mesa Cosa voor staat. *Femke Huis in 't Veld* zegt dat dit Olympos is.

*Kirsten ter Wisscha* heeft uitgezocht dat het veranderen van de contributie moet gebeuren op een algemene ALV en niet per se op een wissel ALV. *Iris van Wijk* vindt het verhogen van de contributie wel een grote ingreep omdat al jaren de contributie gelijk is. Ze stelt voor dat het bestuur nog even goed gaat kijken naar de begroting en daarbij kijkt naar de dingen die het eerst geschrapt kunnen worden hieruit. *Femke Huis in 't Veld* zegt dat er op het moment van het niet behalen van de het vastgestelde sponsorbedrag inderdaad gekeken gaat worden naar het schrappen van bepaalde kosten. Hier zijn financiële richtlijnen voor opgesteld die hierbij helpen. *Joost Adams* zegt dat hij er natuurlijk alles aan gaat doen om dit sponsorbedrag binnen te halen, maar dat mensen er ook niet gek van op moeten gaan kijken als de contributie ooit verhoogd gaat worden. *Iris van Wijk* kan zich hierin vinden en voegt toe dat het natuurlijk niet niets is om opeens de contributie te verhogen van een vereniging als deze een lange tijd hetzelfde is geweest. Daarbij meldt ze dat het gevaar is dat het dan niet blijft bij een eenmalige verhoging, maar een jaarlijks ding kan worden. *Femke Huis in 't Veld* zegt dat hier inderdaad goed naar gekeken moet worden. *Boris Petit* meldt dat er ook gekeken moet worden naar het behalen van sponsordoelen op de lange termijn. Het moet niet ieder jaar een onrealistisch doel zijn om een bepaald sponsorbedrag te behalen, want dan wordt de druk heel hoog. *Floris Erwich* vraagt of er al is nagedacht over hoe dit sponsorbedrag behaald gaat worden. *Joost Adams* antwoordt veel te willen gaan bellen met bedrijven en ook langs te gaan om verbinding te leggen. *Boris Petit* heeft zeker vertrouwen in *Joost Adams*, maar benadrukt dat het als een meevaller gezien moet worden als dit bedrag behaald wordt. *Marijke de Jong* komt terug op het punt van het veranderen van de contributie. Ze heeft gelezen in de statuten dat het veranderen van de contributie en het vaststellen van de begroting plaats moeten vinden in dezelfde ALV. Dit betekent dat tijdens deze ALV de contributie voor dit jaar ook vastgesteld wordt. *Lucas van der Sprong* deelt mee dat er een nieuwe begroting opgesteld kan worden. *Marijke de Jong* leest voor uit de statuten dat dit 6 maanden na afloop van het boekjaar kan plaatsvinden. Dit betekent dat de hALV dus niet op tijd is. *Femke Huis in 't Veld* zegt dat met het inlassen van een extra ALV het wel mogelijk is om dit te veranderen.

*Inge Rothuis* komt met het idee om leden te vragen of ze mogelijk willen ondersteunen bij het werven van meer sponsoren. *Joost Adams* oppert het idee van het herintroduceren van

de Grote Clubactie van vroeger uit iedereen zijn kindertijd. *Loes Berkhof* heeft een idee voor een mogelijke sponsor. Op Koningsdag kwam ze een groep mensen tegen die een drankje verkocht, genaamd Ijsbrekerr. Ze hebben een eigen instagram en misschien kunnen we kijken naar een samenwerking, ondanks dat wij natuurlijk al Schrobbelèr hebben.

### **Motie secretaris**

*De afgelopen 3 jaar, (het is dus een traditie!!) zijn de secretarissen geëindigd in een relatie met iemand van een andere ssv! Even op een rijtje:*

*Marije met Jan Hein van Skeuvel*

*Niene met Sybe van ELS*

*Celine met Lars van Isis*

*Daarom zien wij graag dat de volgende secretaris, Mette dus, ook weer eindigt met een bestuurslid van een andere ssv! Er blijft dus over: Tjas, Alcedo, IJzersterk, Braga, Skits, Lacustris. Succes Mette!!*

Er wordt gestemd over de motie *secretaris*

Stemmen voor: *Marijke de Jong, Lucas van der Sprong, Inge Rothuis, Celine van der Vinne, Daniek Meul, Isa Mecklenfeld, Leonie van Dijk, Laurien Bleijs, Chantal Maurits, Niene Iping, Loes Berkhof, Floris Erwich, Sacha de Boer, Rianne Olijerhoek*

Stemmen tegen: *Fons Hijkoop, Iris van Wijk, Boris Petit*

Stemmen onthouding: *Wouter Kelderman, Romi Roest, Luuk van der Vlerk, Mette Westra, Femke Huis in 't Veld, Kirsten ter Wisscha, Joost Adams, Noortje Hansen*

De motie *secretaris* wordt met een hamerslag aangenomen.

*Celine van der Vinne* zegt het besturenweekend te gaan organiseren en wenst *Mette Westra* alvast veel succes.

*Lucas van der Sprong* zegt dat er met de kascommissie al goed gekeken is naar het schrappen van kosten in de begroting. Hij meldt dat als er nog meer geschrapt gaat worden, het ook voor volgende besturen moeilijk is om de begroting rond te krijgen. Daarnaast wil je als penningmeester ook jaarlijks de vrijheid hebben om nieuwe dingen te doen. Daarom is hij ook voorstander van het overwegen van het verhogen van de contributie.

*Floris Erwich* vraagt zich af waar de representatiekosten uit bestaan? *Femke Huis in 't Veld* legt uit dat dit bedrag onder andere uitgaat naar de bestuurspakken, maar dat het bestuur hier zeker zelf ook nog aan bijdraagt.

*Boris Petit* vraagt hoeveel geld er besteed wordt aan het geven van een gedrukte versie van de N'icetalk aan sponsoren? *Femke Huis in 't Veld* antwoordt dat dit 240 euro is. *Boris Petit* zou het een goed idee vinden om te kijken of hierop bezuinigd kan worden in het kader van duurzaamheid en het besparen van kosten. *Celine van der Vinne* geeft als reactie hierop dat de redactiecommissie al bezig is met een inventarisatie bij de sponsoren van het ontvangen van een gedrukte of digitale versie van de N'icetalk.

### **Motie sokken**

*Luuk, we vinden het super fijn dat jij eindelijk je Softijs sokken aan hebt getrokken, maar moeten we er echt de hele avond naar kijken? Is ook wel een beetje respectloos naar de Softijs vlag... Graag 1 shotje en doe je schoenen maar weer aan.*

*Luuk van der Vlerk meldt dat hij zijn schoenen niet aan gaat doen, want deze zijn te groot en moeten teruggestuurd worden.*

De motie sokken wordt aangenomen zonder te stemmen. *Luuk van der Vlerk* neemt een shotje.

### **Motie Braga**

*Luuk, we weten dat jij Braga errug leuk vindt, maar dat hoef je niet zo duidelijk te laten zien! Om jouw liefde voor Braga te bezegelen zien wij graag dat jij voor ons regelt dat wij met een aantal (vooral Celine!) mee mogen doen met de Braga Brakke Bierkarcantus en neem ook maar meteen een lekker shotje! En aangezien Joost ook geen Softijs sokken aan heeft, ook een shotje voor hem!!*

De motie Braga wordt aangenomen zonder te stemmen. *Joost Adams* en *Luuk van der Vlerk* nemen een shotje.

*Celine van der Vinne* geeft aan dit zelf niet geschreven te hebben, maar ze wil zeker graag meedoen met deze cantus.

### **Motie 'stemmen'**

*Wij willen stemmen over shotjes voor het bestuur! 6 stuks, na instemmen.*

Er wordt gestemd over de motie 'stemmen'

Stemmen voor: *Marijke de Jong, Celine van der Vinne, Iris van Wijk, Inge Rothuis, Daniek Meul, Boris Petit, Chantal Maurits, Niene Iping, Wouter Kelderman, Loes Berkhof, Sacha de Boer, Rianne Olijerhoek, Lucas van der Sprong, Isa Mecklenfeld, Fons Hijkoop, Laurien Bleijs, Leonie van Dijk, Floris Erwich, Romi Roest*

Stemmen tegen: geen

Stemmen onthouding: *Luuk van der Vlerk, Mette Westra, Femke Huis in 't Veld, Kirsten ter Wisscha, Joost Adams, Noortje Hansen*

De motie 'stemmen' wordt aangenomen met een hamerslag en het bestuur neemt een shotje.

*Tessa Roeven* komt binnen om 19:47.

*Boris Petit* vraagt of er ook geld is vrijgemaakt voor een externe trainer voor groepje zeven op de woensdag? *Femke Huis in 't Veld* meldt dat dit niet zo is omdat er eerst uitgezocht moet worden wat de kosten hiervoor zijn. Er moet gekeken worden hoe dit bekostigd kan worden, bijvoorbeeld door een extra sponsor of subsidie. *Boris Petit* vraagt of de begroting bijgesteld kan worden voor de hALV, want zonder geld kan dit plan niet uitgevoerd worden. *Femke Huis in 't Veld* vindt het een goed punt en komt op de hALV hierop terug.

*Iris van Wijk* vraagt of er al iemand is gevonden voor de licentietrainingen? Nee, antwoordt *Kirsten ter Wisscha*. *Iris van Wijk* meldt meteen dat zij het niet wil doen als *Boris Petit* met dit idee komt.

*Floris Erwich* vraagt of je leenhelmen weggooit na vijf jaar als ze niet meer veilig zijn. *Marijke de Jong* geeft aan vorig jaar hiernaar gekeken te hebben. Cadomotus en Viking zeggen hier weinig over. Het is wel een idee om te kijken wat er na deze vijf jaar met de helmen kan gebeuren, want weggooien is zonde. *Femke Huis in 't Veld* wil de beurt aan *Tessa Roeven* geven, maar ze is even haar naam kwijt. *Tessa Roeven* zegt hierop: ken je mijn naam niet? Daarnaast is ze ervan overtuigd dat je de helmen na vijf jaar nog terug kan sturen, zodat bedrijven ze kunnen recyclen. *Rianne Olijerhoek* vraagt of er genoeg helmen zijn bij open trainingen en of een helm echt daadwerkelijk minder goed beschermt na vijf jaar. Hierbij geeft ze aan dat ze deze vragen misschien beter mee kan nemen naar de veiligheidscommissie, waar ze zelf ook in zit.

*Luuk van der Vlerk* gaat over tot het instemmen van de begroting.

Stemmen voor: *Marijke de Jong, Celine van der Vinne, Iris van Wijk, Inge Rothuis, Daniek Meul, Boris Petit, Chantal Maurits, Niene Iping, Wouter Kelderman, Loes Berkhof, Sacha de Boer, Rianne Olijerhoek, Lucas van der Sprong, Isa Mecklenfeld, Fons Hijkoop, Laurien Bleijs, Leonie van Dijk, Floris Erwich, Romi Roest*

Stemmen tegen: geen

Stemmen onthouding: *Tessa Roeven, Luuk van der Vlerk, Mette Westra, Femke Huis in 't Veld, Kirsten ter Wisscha, Joost Adams, Noortje Hansen*

De begroting wordt met een hamerslag goedgekeurd.

## 6. Installeren commissies

*Luuk van der Vlerk* gaat over tot het installeren van de commissies zoals getoond en stelt voor dit te doen met een hamerslag. Hier is geen bezwaar tegen.

*Carien Hoppenreijts* merkt op dat *Luuk Achterberg* ontbreekt in de fietscommissie en dat hij toegevoegd moet worden. Deze fout wordt meteen aangepast. *Daniek Meul* merkt op dat *Donna Slaman* geplaatst is in de introductiecommissie, maar dat zij hier niet in wilt en zich hier ook niet voor heeft aangemeld. *Isa Mecklenfeld* geeft als reactie hierop dat *Donna Slaman* zich wel heeft aangemeld voor de introductiecommissie en ook een mail heeft ontvangen dat zij in deze commissie geplaatst is. *Daniek Meul* legt uit dat *Donna Slaman* zich heeft vergist en dacht dat iedereen die dit jaar in deze commissie zat zich hier nog een keer voor moest aanmelden. *Marijke de Jong* geeft aan dat er als vervanging voor *Donna Slaman* nu wel iemand gezocht moet worden met enige ervaring op het gebied van het organiseren van een kamp. *Luuk van der Vlerk* zegt *Donna Slaman* nu uit de introductiecommissie te halen. *Floris Erwich* vraagt zich af wat de tosticcommissie gaat doen. *Luuk van der Vlerk* antwoordt dat dit staat beschreven in de ingezonden brief die gestuurd is met de stukken van de wissel ALV.

De installatie van de commissies wordt in stemming gebracht door *Luuk van der Vlerk*, waarbij de commissies worden geïnstalleerd zoals net genoemd met als toevoeging dat

*Luuk Achterberg* is toegevoegd aan de fietscommissie en *Donna Slaman* is verwijderd uit de introductiecommissie.

Stemmen voor: *Marijke de Jong, Celine van der Vinne, Iris van Wijk, Inge Rothuis, Daniek Meul, Boris Petit, Chantal Maurits, Niene Iping, Wouter Kelderman, Loes Berkhof, Sacha de Boer, Rianne Olijerhoek, Lucas van der Sprong, Isa Mecklenfeld, Fons Hijkoop, Laurien Bleijs, Leonie van Dijk, Floris Erwich, Romi Roest*

Stemmen tegen: geen

Stemmen onthouding: *Tessa Roeven, Luuk van der Vlerk, Mette Westra, Femke Huis in 't Veld, Kirsten ter Wisscha, Joost Adams, Noortje Hansen*

De commissies worden met een hamerslag geïnstalleerd.

### **Motie Ken je oud bestuur**

*Tot onze grote ontzetting kende Femke de naam van onze geliefde Tessa niet. Om dit goed te maken, een welgemeend excuses en een shotje voor Femke. En ook een voor Joost, want die zit er naast.*

Stemmen voor: *Marijke de Jong, Celine van der Vinne, Iris van Wijk, Inge Rothuis, Daniek Meul, Boris Petit, Chantal Maurits, Niene Iping, Wouter Kelderman, Loes Berkhof, Sacha de Boer, Rianne Olijerhoek, Lucas van der Sprong, Isa Mecklenfeld, Laurien Bleijs, Leonie van Dijk, Romi Roest, Tessa Roeven*

Stemmen tegen: geen

Stemmen onthouding: *Floris Erwich, Fons Hijkoop, Luuk van der Vlerk, Mette Westra, Femke Huis in 't Veld, Kirsten ter Wisscha, Joost Adams, Noortje Hansen*

De motie *Ken je oud bestuur* wordt met een hamerslag aangenomen. *Joost Adams* en *Femke Huis in 't Veld* nemen een shotje. *Femke Huis in 't Veld* biedt haar excuses aan. Daarbij zegt ze: ik weet je achternaam ook wel, dat is *Roeven*.

*Leonie van Dijk* verlaat de zaal om 20:12.

## **7. Voordracht Beleidsadviescommissie-leden door keuzewerkgroep**

*Celine van der Vinne* presenteert namens de keuzewerkgroep de leden die zich willen inzetten in de beleidsadviescommissie.

*Tessa Roeven* vraagt zich af waar *Leonie van Dijk* en *Inge Rothuis* bestuur hebben gedaan? *Celine van der Vinne* antwoordt dat *Leonie van Dijk* een bestuursjaar heeft gedaan bij Ichtus Utrecht. *Inge Rothuis* antwoordt zelf een bestuursjaar gedaan te hebben bij U.L.S.V Amino en STUF.

*Laurien Bleijs* verlaat de zaal om 20:24.

*Luuk van der Vlerk* last een pauze in tot 20:38 om 20:28.

## **8. Installeren Beleidsadviescommissie**

*Luuk van der Vlerk* opent de vergadering om 20:38.

Vervolgens gaat *Luuk van der Vlerk* over tot het installeren van de Beleidsadviescommissie naar aanleiding van het voorstel van de keuzewerkgroep.

Er wordt gestemd over de installatie van *Carien Hoppenreijs* in de Beleidsadviescommissie.

Stemmen voor: 17

Stemmen tegen: 0

Onthouding: 1

Met een hamerslag wordt *Carien Hoppenreijs* geïnstalleerd in de Beleidsadviescommissie.

Er wordt gestemd over de installatie van *Hugo Krul* in de Beleidsadviescommissie.

Stemmen voor: 18

Stemmen tegen: 0

Onthouding: 0

Met een hamerslag wordt *Hugo Krul* geïnstalleerd in de Beleidsadviescommissie.

Er wordt gestemd over de installatie van *Inge Rothuis* in de Beleidsadviescommissie.

Stemmen voor: 17

Stemmen tegen: 0

Onthouding: 1

Met een hamerslag wordt *Inge Rothuis* geïnstalleerd in de Beleidsadviescommissie.

Er wordt gestemd over de installatie van *Loes Berkhof* in de Beleidsadviescommissie.

Stemmen voor: 16

Stemmen tegen: 0

Onthouding: 2

Met een hamerslag wordt *Loes Berkhof* geïnstalleerd in de Beleidsadviescommissie.

Er wordt gestemd over de installatie van *Iris van Wijk* in de Beleidsadviescommissie.

Stemmen voor: 16

Stemmen tegen: 0

Onthouding: 2

Met een hamerslag wordt *Iris van Wijk* geïnstalleerd in de Beleidsadviescommissie.

Er wordt gestemd over de installatie van *Leonie van Dijk* in de Beleidsadviescommissie.

Stemmen voor: 16

Stemmen tegen: 0

Onthouding: 2

Met een hamerslag wordt *Leonie van Dijk* geïnstalleerd in de Beleidsadviescommissie.

## 9. WTTK

*Luuk van der Vlerk* geeft aan dat er geen verdere punten ter tafel zijn gekomen.

## 10. Rondvraag

*Tessa Roeven*: gaan we nog zingen? *Luuk van der Vlerk* zegt dat ze dit zo wel gaat zien.

Daarnaast wil *Tessa Roeven* nog mededelen dat er veel oude mannen rondrijden op de schaatsbaan en dat er misschien wel een paar goede tussen zitten die aan ons training



zouden willen geven of dat zij binnen hun netwerk mensen kennen die dat wel zouden willen doen.

*Celine van der Vinne*: ziet er goed uit jongens, veel plezier!

*Loes Berkhof*: hebben jullie er nog een beetje zin in? Jazeker!

*Iris van Wijk*: goed gedaan en geniet er nog even van.

*Boris Petit*: veel plezier aankomend jaar!

*Niene Iping*: lekker bezig!

Romi Roest: succes dit jaar!

### **Motie stropdas**

*Het bestuur is, vanzelfsprekend, samen een eenheid. Maar helaas is het ons opgevallen dat het nu lijkt alsof twee bestuursleden erbuiten vallen. Femke en Mette hebben namelijk geen stropdas, waarom niet? Graag antwoord op deze vraag en één shotje voor Femke en twee voor Mette omdat Mette twee is (?)*

Er wordt gestemd over motie *stropdas*

Stemmen voor: *Lucas van der Sprong, Celine van der Vinne, Fons Hijkoop, Floris Erwich, Rianne Olijerhoek, Romi Roest*

Stemmen tegen: *Marijke de Jong, Daniëk Meul, Isa Mecklenfeld, Chantal Maurits, Niene Iping, Sacha de Boer, Tessa Roeven*

Stemmen onthouding: *Carien Hoppenreijs, Boris Petit, Inge Rothuis, Loes Berkhof, Iris van Wijk, Wouter Kelderman, Luuk van der Vlerk, Mette Westra, Femke Huis in 't Veld, Kirsten ter Wisscha, Joost Adams, Noortje Hansen*

De motie *stropdas* wordt niet aangenomen.

*Wouter Kelderman*: komen de functieborrels nog terug? *Tessa Roeven* zegt dat het traditie was om een functieborrel te organiseren voor je voorgangers en dat dit bij de pr's altijd heel gezellig was. Ze had gehoopt dat ze nog een uitnodiging kreeg dit jaar, maar deze kwam helaas niet. *Wouter Kelderman* merkt op dat er maar twee vlaggen aanwezig zijn in de zaal en dat Softijs toch echt in het bezit is van drie vlaggen. *Celine van der Vinne* geeft aan dat Softijs er zelfs vijf heeft als de wedstrijdvlagen meegeteld worden. *Luuk van der Vlerk* antwoordt dat we gaan uitzoeken waar deze vlag is.

## **11. Sluiting**

*Luuk van der Vlerk* sluit de vergadering met een hamerslag om 20:46 waarna er gezongen wordt.